
Referat af bestyrelsesmøde den 05.03.2025, afholdt hos Helle fra 17.00-19.30. 

1.  
 Forventningerne til hinanden og tanker om bestyrelsesarbejde, kom der mange gode 
 forslag og ideer. 
  Alle var stemt for et godt samarbejde og  klar til at tilbyde sig i forskellige roller. 
 

2.  
 Konstituering af bestyrelsen: 
 
 Formand  Helle  
 Næstformand/sekretær Sanne  
 Sekretær  Camilla 
 Byggeudvalg  Bjarne, Michael og Niels 
 Daglig drift incl. tjekke  
 vandur 1 gang pr. måned  Clay med hjælp fra byggeudvalget 
 
 Udlejning af Ternen/telt: Udsat til næste møde men der skal ryddes op og gøres rent i 
 Ternen, det bliver bestyrelsens opgave generelt. 
 

3.    

 Kulturen og adfærden i foreningen skal være positiv og i en god tone. Alle taler pænt til 
 hinanden og husk altid at starte med en selv.  Det skal løses til alles bedste. Vi siger nej 
 tak til nedgørende tale. 

       4. 

 Kommunikationen fra medlemmer til bestyrelsen, bør være primært på mail.  

  Vi prøver med kontor/møde tid hver 14. dag med 1 time, hvor 2 medlemmer vil være til 
 stede i Ternen. Helle sørger for at der ligger en ”drejebog” med materiale til brug for 
 dette. Hvis der er spørgsmål som ikke kan vente, så skal der sendes en mail til 
 haveforeningens mail adresse, som er: bestyrelsenvenezuela@gmail.com 

       5.  

               Kommende bestyrelsesmøder: Mandage blev valgt som foretrukken 
 bestyrelsesmødedag.  

1. møde, mandag den 17.03.25 kl. 17.00 hos Niels på Blåregnvej 25, 8930.  

2. møde, mandag den 14.04.25 kl. 17.00 hos Michael, Hertugvejen 14, 8930.  

3. møde, mandag den 12.05.25 kl. 18.30 hos Bjarne, Baronessevejen 16. Havevandring     

     starter ved kiosken kl. 17.00.  

4. møde, mandag den 16.06.25, kl. 18.30 hos Lene, Kongevejen 23, Havevandring starter  

      ved kiosken kl. 17.00. 
 



       6. 

  Klargøring til vandåbning er søndag den 23.03.25 kl. 10.00, der skal medbringes vand og 
 rengøringsmidler.  
 Åbning af vandet er lørdag den 29. marts 2025 kl. 11.00.  
 Hvor Lene sørger for suppe, der forventes ca. 50 mennesker.  
 Helle og Bjarne sørger for drikkevarer.                                                                                                                                 
 Der skal holdes øje med vandsprængninger efter åbning, som alle skal holde øje med. 
 John sørger for at, Clay, Michael og Camilla, alle får set hvor stophanerne er. 

       7.      

                  Kiosk forpagter, udsat til næste møde. 

        8.  

                 Udvalg til at udarbejde forpagtningsaftale samt indhold af samme, er udsat til næste 
 møde sammen med hvordan kioskens område skal fungere og brug af vores fælles 
 areal. 

        9. 

                   Fastsætte datoer for fællesarbejde for 2025 er udsat til næste møde.                                                                                                                           
 Lene vil gerne stå for at afkrydse de fremmødte. 

      10. 

 Havevandring er fastsat med 2 datoer længere oppe i referatet. Der skal helst være 3 
 som deltager ved hver havevandring. 

 

       11. 

 Evt. 

Er der mulighed for indkøb af PC til brug for sekretær funktionen samt til at gemme alt 
dokumentation. 

Ønske om at begge skure bliver renoveret/laves færdig, der indhentes priser til næste 
bestyrelsesmøde. 

Er det en mulighed med en havemand for at holde udenomsarealerne ved kiosken, 
primært det store græsareal omkring legepladsen. Alle prøver at finde en person som 
kunne være interesseret i dette job for en mindre betaling. En mulig betaling til dette, 
kunne finansieres gennem det beløb som kommer fra indtjening af bod.  

Alternativt skal der kigges på om der skal købes bedre materiel til brug for pasning af 
udenomsarealerne ved kiosken.  

Der skal købes en ny hængelås med ca. 20 nøgler, hvor så nøglerne skiftes hvert år, 
således, at der ikke er for mange nøgler i omløb. Ved aflevering af den gamle nøgle 
udleveres en ny, hvis der er betalt for leje. Ved bortkomst af nøgle, mistes det depositum 
som er betalt. 



Helle kontakter Jessie, for at hun kan aflevere div. dokumenter hun har, hvor Camilla, 
Lene og Sanne håber på et møde i fællesskab for at bliver godt klædt på. 

Bjarne og Niels fra bestyrelsen har sammen med Mads, Frank og Paul, alle med have i 
Venezuela, haft 1. arbejdsmøde om opstart af foreningen: Kioskens Venner, der kommer 
nyt om dette senere. 

Der er kredsrepræsentantmøde den 22.03.25 kl. 13.00 i Kulturhuset i Vestergade. 

 

Tak for, et hyggeligt og konstruktivt bestyrelsesmøde. 

 

Sanne 

 
 


